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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit állapított meg a Nemzetbiztonsági Hivatal a balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásáva l

kapcsolatban VI.?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Szilvásy Györgyhöz, a polgári nemzetbiztonsági szolgálatokat irányító miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány 2006 . október 5-én hivatalosan bejelentette, hogy illetékességbő l a
Nemzetbiztonsági Hivatal és a Köztársasági Őrezred vizsgálatot folytat a miniszterelnök
balatonöszödi beszédének kiszivárogtatásával kapcsolatban.
Korábbi, 2006 . december 29-én, 2007. március 1-én, október 9-én, 2008 . február 15-én é s
végül március 25-én kelt írásbeli kérdéseimre válaszolva arról tájékoztatott, hogy a vizsgálat
folyamatban van még(?), és ezért annak lezárta után tud az Alkotmány és a Házszabál y
rendelkezései alapján feltett képvisel ő i kérdésekre válaszolni .

Csak remélni tudom, hogy nem valami hátsó szándék alapján, erősen kifogásolható ok miatt
tartják „nyitva” az ügyet, hogy ennek farvizén politikai információkat gy űjtsenek ellenzéki
politikusokról, továbbá remélem, hogy az eltelt idő (több mint 26 hónap!!!) elegend őnek
bizonyult a vizsgálat elvégzésére és választ tud adni a felmerül ő kérdésekre. Optimizmusom
az táplálja, hogy közel egy éve a szocialista képvisel őcsoport egyik tagja, nyilatkozott a
sajtónak, ami szerint ő tudja, hogy ki szivárogtatta ki az „őszödi beszéd"-et .
Közel egy évvel kés őbb talán a Parlamentet is tájékoztatni kellene !

Mindezek alapján kérdezem :

â Mit állapított meg a Nemzetbiztonsági Hivatal a balatonöszödi beszé d
kiszivárogtatásával kapcsolatban ?

â Ki(k) a cselekmény feltételezett elkövetői?



â Vizsgálta-e a Nemzetbiztonsági Hivatal a kiszivárogtatott hangfeltétel keletkezésének
körülményeit?

â Milyen körülmények között kerülhetett sor a hanganyag kiszivárogtatására ?

Amennyiben a vizsgálat még mindig nem zárult le, kérem, hogy arról tájékoztasson :

â Mi akadályozza a Nemzetbiztonsági Hivatalt a balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásával
kapcsolatban indult vizsgálat befejezésében ?

â Alkalmas-e a főigazgató feladatainak ellátására, ha az általa vezetett hivatal még
mindig nem végezte el a vizsgálatot ?

Kérem, hogy válaszát az Országgyű lés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektroniku s
formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin .demeter@parlament .hu)

Budapest, 2008 . december 10 .

Tisztelettel :

Demeter Ervin

országgyűlési képviselő
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